
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 303
van KARIM VAN OVERMEIRE
datum: 17 mei 2017

aan GEERT BOURGEOIS
MINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BUITENLANDS BELEID EN 
ONROEREND ERFGOED

Handelsmissie Voka  -  Marokko

Van 7 tot 12 mei 2017 organiseerde Voka Kamer van Koophandel Antwerpen een 
handelsmissie naar drie steden in Marokko onder leiding van de minister-president en die 
van de Antwerpse provinciegouverneur Cathy Berx en Kamer van Koophandel-voorzitter 
Stéphane Verbeeck. Het ging hier over een business to business (b2b)-missie waarbij op 
voorhand een matchmakingsprogramma werd klaargestoomd voor de deelnemende 
Antwerpse bedrijven in samenwerking met Flanders Investment & Trade (FIT). Op het 
programma stonden tevens een aantal netwerkevents.

1. Zijn er gesprekken geweest met Marokkaanse gezagsdragers en economische 
decision makers? Zo ja om welke concrete dossiers te bespreken?

2. Werden gesprekken gevoerd over de haven van Antwerpen en Marokkaanse havens?

3. In het programma van deze missie werden onder meer het Marokkaanse toerisme, 
onderwijs en de gezondheidssector geciteerd als kansrijke sectoren. 

Welke opportuniteiten voor Antwerpen ziet de minister-president in die sectoren?



GEERT BOURGEOIS
MINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BUITENLANDS BELEID EN 
ONROEREND ERFGOED

ANTWOORD 
op vraag nr. 303 van 17 mei 2017
van KARIM VAN OVERMEIRE 

De zending waar u naar verwijst, is geannuleerd. Ik heb hierover op 6 juni jl. twee 
vragen om uitleg beantwoord van collega’s Ward Kennes (VOU nr. 2003) en Jan Van 
Esbroeck (VOU nr. 2083).


